

Redbourne ESG Targets

Portfolio Targets for 2030

Data collection and green building certifications

As a forward-thinking management company, Redbourne is committed to sustainability and responsible stewardship of its properties. Through meticulous collection of Environmental, Social, and Governance (ESG) consumption, generations and emission data, we track performance metrics across our portfolio, ensuring our operations align with our green objectives.

Our dedication extends to achieving green building certifications, demonstrating our commitment to environmentally conscious practices. By integrating ESG principles into our management approach, we not only strive for operational efficiency but also contribute to a more sustainable future for our communities.

Building/Target	Energy data collection	GHG data collection	Water data collection	Waste data collection	Green building certifications
1800 McGill College	100%	100%	100%	100%	Yes
1801 McGill College	100%	100%	100%	100%	Yes
Place Telus	100%	100%	100%	100%	Yes
Place du Canda	100%	100%	100%	100%	Yes



Objectifs ESG de Redbourne

Objectifs du portefeuille pour 2030

Collecte de données et certification des bâtiments durables

Redbourne est une organisation de gestion moderne qui s'engage en faveur du développement durable et de la gestion responsable de ses biens immobiliers. En collectant méticuleusement des données sur la consommation, les générations et les émissions dans le domaine environnemental, social et de la gouvernance (ESG), nous suivons les mesures de performance dans l'ensemble de notre portefeuille, en veillant à ce que nos opérations s'alignent sur nos objectifs de développement durable.

Notre engagement s'étend jusqu'à l'obtention de certifications de bâtiments durables, qui témoignent de notre volonté d'adopter des pratiques respectueuses de l'environnement. En intégrant les principes ESG dans notre approche de la gestion, nous nous efforçons non seulement d'atteindre l'efficacité opérationnelle, mais nous contribuons également à un avenir plus durable pour nos communautés.

Bâtiment/objectif	Collecte de données sur l'énergie	Collecte de données sur les émissions de GES	Collecte de données sur l'eau	Collecte de données sur les déchets	Certification des bâtiments durables
1800 McGill College	100%	100%	100%	100%	Yes
1801 McGill College	100%	100%	100%	100%	Yes
Place Telus	100%	100%	100%	100%	Yes
Place du Canda	100%	100%	100%	100%	Yes

